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GEMEENTERAADSFRACTIE BORNEM 

 

 

      Bornem, 6 juni 2016 
 
 
Ter attentie van de voorzitter van de gemeenteraad van Bornem 
 
 
Onderwerp: Gemeenteraad dd. 14/06/2016 – indiening aanvullend agendapunt 
 
Geachte voorzitter, 
 
Betreft: Plannen abdijtuin 
 
Nu de aankoop van de abdijsite vorige gemeenteraad officieel is goedgekeurd, kunnen de werken 
aan de abdij beginnen. Maar de achterliggende abdijtuin maakt geen deel uit van de overeenkomst 
met de groep Monument Real Estate. De plannen hiervoor liggen dus volledig in handen van het 
gemeentebestuur. 
 
Het is belangrijk voor N-VA Bornem dat dit park vrij toegankelijk wordt voor alle Bornemnaars en niet 
enkel voor de kopers van de abdijsite. Het onderhoud van de abdijtuin is de voorbije jaren, op zijn 
minst gezegd, wat verwaarloosd. De uitdaging is met andere woorden groot. Welke plannen liggen er 
op tafel voor de abdijtuin en hoe denkt men die te realiseren? Of gaat de gemeente Bornem beroep 
doen op de expertise van een private partner, zoals de vzw Kempens Landschap? Vzw Kempens 
Landschap maakt momenteel reclame met een soortgelijk project, het park van Hof ter Borght in 
Hulshout.  
 
Mogen wij u verzoeken deze vragen toe te voegen aan de agenda van de volgende gemeenteraad? 
 
Namens de N-VA fractie, 
Hoogachtend, 
 

 
Kristof Joos 
Fractievoorzitter N-VA 
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